



期貨客戶款項之常設授權

《證券及期貨（客戶款項）規則》第 5(1)條項下之授權

本人／吾等茲授權信達國際期貨有限公司（「信達國際期貨」）將任何在本人／吾等於「信達國際期貨」交存的款項轉帳至「信達國際期貨」為代表本人／吾等參與期貨／期權交易買賣而向代理經紀人及／或清算代理人開立的任何期貨／期權交易／結算／交收帳戶。

據此提供予「信達國際期貨」之常設授權將於每年八月三十一日屆滿，並可按下文自動重續。然而，本人／吾等可透過向「信達國際期貨」發出不少於七(7)個曆日之書面通知，隨時撤銷該常設授權。有關撤銷通知將於上述七(7)個曆日屆滿後生效。

本人／吾等明白，「信達國際期貨」將於該項常設授權距離屆滿至少十四(14)個曆日前，以書面形式提醒本人／吾等該常設授權即將屆滿。本人／吾等茲同意，除非本人／吾等於屆滿日期前拒絕重續該常設授權，否則該常設授權將按本文件所載之相同條款自動重續十二(12)個月。本人／吾等明白，倘常設授權自動重續，「信達國際期貨」將於其屆滿日期後一(1)星期內寄發重續確認書予本人／吾等。

本授權書之內容已以本人／吾等選擇之語言向本人／吾等作詳盡解釋，而本人／吾等亦完全明白本授權書之內容。

客戶簽署 (蓋公司章)

客戶姓名：_____

日期：_____

帳戶號碼：_____

Standing Authority For Futures Client Money

Authority Under Section 5(1) Of The Securities and Futures (Client Money) Rules

I/We hereby authorize Cinda International Futures Limited ("CIFL") to transfer any sum of my/our monies deposited with CIFL to any futures/options trading/clearing/settlement account(s) maintained by CIFL with its agent broker(s) and/or clearing agent(s) for purpose of dealing in futures/options transactions for and on behalf of me/us.

The standing authority given to CIFL hereunder shall be expired on 31st of August in every year and may be automatically renewed as below. However, I/we may revoke this authority at any time by giving CIFL not less than seven (7) calendar days' written notice. Such notice of revocation shall take effect on expiry of the said seven (7) calendar days.

I/We understand that at least fourteen (14) calendar days prior to the expiry of this standing authority CIFL will remind me/us in writing of the impending expiry of the standing authority. I/We hereby agree that unless I/we object to the renewal of the standing authority prior to its expiry date, it will be automatically renewed for a further period of twelve (12) months on the same terms as set out herein. I/We understand that if the standing authority is automatically renewed CIFL shall give written confirmation of the renewal to me/us within one (1) week after the expiry date.

The contents of this letter of authority have been fully explained to me/us in a language of my/our choice and I/we fully understand them.

Client's Signature (with Company Chop)

Name of Client: _____

Date: _____

Account No.: _____